
Betoog van Dhr. R. Kroon namens V.O.F. de Blijde Wereld 

 

1) Wat waren wij 

2) Wat zijn wij nu 

3) Waar willen we naar toe 

 

1) Vanaf 1985 waren wij een Rozenkwekerij met diverse soorten rozen, vele jaren ging dat heel 

goed. Doordat de gasprijzen stegen en de opbrengst achter bleef en zelfs naar beneden ging 

door te lage rozenprijzen moesten wij stoppen met de rozenkwekerij wij waren op het randje 

na failliet. 

 

2) Wat zijn wij nu : doordat wij een andere invulling moesten geven aan ons bedrijf zijn wij op 

zoek gegaan. Daarbij stuiten wij op stalling 31 een groeiend bedrijf in caravan en diverse 

objecten stallen. Wij werden gekeurd en goed bevonden en zijn inmiddels uitgegroeid tot 

een caravan stalling die helemaal vol staat met 650 verschillende objecten. Ook zijn wij in 

2012 begonnen met een Hoveniersbedrijf René Kroon ( ikzelf ) is dat gestart met zijn zoon 

Bob Kroon die zijn hoveniers papieren heeft behaald. Inmiddels is ons Hoveniersbedrijf flink 

gegroeid hebben veel vaste klanten en nieuwe klanten weten ons goed te vinden. 

 

3) Waar willen we naar toe: Onze caravan stalling wordt gedoogd daar krijgen we geen 

vergunning voor omdat de provincie onze kassen graag ziet verdwijnen. Wij hebben 

meerdere plannen gehad van 32 woningen met appartementen voor ouderen en starters 

woningen. Daarna 15 woningen incl. starters woningen afgezakt naar 7 woningen nu naar 5 

woningen. Dit kwam mede door het schipholbeleid dat onze plannen steeds werden 

gecanceld. Omdat we nu nog maar vijf kavels kunnen generen moeten we een andere 

invulling voor onze inkomsten hebben daardoor onze plannen voor de camping. 

De camping wordt een camping voor mensen die van natuur houden en rust. Er komen geen 

speeltoestellen voor kinderen ook geen kantine. Veel overlast zal er dan ook niet komen van 

bijvoorbeeld schreeuwende kinderen of door sport en spelactiviteiten. Wij verwachten dat 

deze mensen veel gaan fietsen en wandelen en zien dan ook niet in dat de verkeersdrukte 

gaat toenemen. 

Zoals u weet hebben we nu 650 klanten in de caravan stalling de één haalt het object op 20 

keer per jaar de ander maar 2 keer komt toch gemiddeld uit op 10 x per jaar halen / brengen 

dat is per jaar ± 6500 x wisselingen welke nu allemaal over het Noordeinde gaan. Dit nooit als 

storend ervaren. 

Daarbij is de camping geopend vanaf Maart t/m Oktober dat betekend 4 maanden helemaal 

geen extra verkeer ons inziens geeft de camping alleen maar verbeteringen voor de buurt op. 

Ook dat er 16.000 m² kassen zullen verdwijnen geeft dat het ‘Kroonjuweel Aarlanderveen’ 

waar iedereen het over heeft alleen maar pluspunten Aarlanderveen wordt hierdoor weer 

een stuk fraaier en landelijker. We veel groen en grote bomen etc. terugbrengen en de oude 

verkaveling zoals de provincie wens deels in ere herstellen. 

Hierbij ons betoog. 


